

Nursing Care

護理服務

	Deluxe (VA/VB) 貴賓套房 (VA/VB)	Private Room (1A/1B) 私家房 (1A/1B)	Semi-Private Room (2A/2B) 半私家房 (2A/2B)	Standard Room & Day Bed 標準房及日間 病房	Outpatient 門診
Particulars 項目	Charges 收費 (HK\$)(港幣)				
Admission Nursing Assessment 入院護理評估	\$675	\$405	\$351	\$270	-
Basic Nursing Care (per day) 基本護理 (每日)	\$1,250	\$750	\$650	\$500	-
Wound Dressing - Small (per service) 簡單傷口換症 (每次)	\$550	\$330	\$286	\$220	\$220
Wound Dressing - Large (per service) 大型傷口換症 (每次)	\$1,075	\$645	\$559	\$430	\$430
Dressing - Complicated (per service) 複雜傷口換症 (每次)	\$1,650	\$990	\$858	\$660	\$660
Insertion of Nasogastric Tube (per service) 插入胃導管 (每次)	\$1,150	\$690	\$598	\$460	\$460
Insertion of Foley Catheter (per service) 插入尿導管 (每次)	\$1,650	\$990	\$858	\$660	\$660
Naso-gastric tube Feeding (per day) 鼻胃管餵飼 (每日)	\$1,575	\$945	\$819	\$630	\$630
Stoma Care (per service, including change of stoma bag) 造口護理 (每次·包括更換造 口袋)	\$1,025	\$615	\$533	\$410	\$410
Suction (per time) 抽吸分泌物 (每次)	\$400	\$240	\$208	\$160	\$160
Suction (per shift) 抽吸分泌物 (每班)	\$1,300	\$780	\$676	\$520	-
Frequent Observation (per day) 密切監察 (每日)	\$975	\$585	\$507	\$390	-
Discharge Nursing Care 出院護理	\$650	\$390	\$338	\$260	-

Remarks 備註：

1. The above charges are for reference only. There may be further details that are not included here. Please check with our staff prior to your treatment or examination.
上述資料謹供參考，詳情未能盡錄，務請於接受檢查或治療前查詢有關詳情。
2. The prices listed above for the basic nursing procedures only. The above charges do not include medication, doctor's fee, consumables, instruments and equipment, etc.
以上資料僅指護理程序之費用，並不包括藥物、醫生費、消耗品、儀器、及所需之工具等的收費。
3. Actual medical expenses will depend on the patient's clinical condition and the doctor's orders. For details, please enquire with the attending doctor or hospital staff.
實際醫療費用視乎不同病況需要，根據醫生所開出指令而定，詳情可向主醫生或職員查詢。
4. If there is any inconsistency between the English version and Chinese version, the English version shall prevail.
如中、英文版本之間有任何歧義，概以英文版本為準。
5. The above price list is for reference only. All the latest prices shall be subject to the latest announcements of the hospital.
以上價格僅供參考，一切收費以醫院最新公佈為準。
6. Prices will be effective on 1 January 2025.
以上收費由 2025 年 1 月 1 日起生效。
7. Surcharges will be levied for emergency services or services are required outside office hours. Operating hours and surcharge rates may vary among different service categories. For details, please enquire with hospital staff.
緊急服務及非辦公時間之服務將加收附加費。不同服務類別之營運時間及附加率會有差異，詳情請向職員查詢。